
 

 
 

 

 
Maandagavond 12 januari, om 19:30 uur, is er les en 
op maandagavond 19 januari om 19:30 uur examen. 
Inschrijven vóór 8 januari 2009. Kosten voor leden 

--, voor niet- --. 
Wilt u het bijbehorende boekje hebben? Het is voor  

Bij de cursus krijgt u wel een uittreksel van het boek. 
 

Maandagavond 26 januari om 19:30 uur. 
Inschrijven vóór 22 januari 2009. Kosten voor leden 

- --.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 kunt u op de avond zelf. Inschrijven bij 
Yvonne Boomgaard-Thiry, Maldenhof 367, 1106 EL 
Amsterdam, 697 3106 of 06-4713-3995 (niet tussen 
18:00 en 20:00 uur), yvonne.boomgaard@kpnplanet.nl  
 
 

 
 

 

  

Aldus het motto vanaf augustus 2007, 
inmiddels 15 maanden geleden. Weet u 
nog wel, de maand waarin we via via te 

weggetekend? Wij gingen TOEN al in 
actie, omdat de plannen niet klopten 
met de Structuurnota uit 2005. Op 12 
september 2007 konden we als 
resultaat van die actie rond de 7.000 
handtekeningen aan het DB-lid 
Verdonk aanbieden. Bij die 
gelegenheid zei zij, dat Brinkie mocht 
blijven, ze bedoelde dat de fúnctie van 
t Brinkie NIET ter discussie stond. Ze 

zei dit uitdrukkelijk namens het Dagelijks Bestuur. 
Nou ja, dat zou eens niet het geval moeten zijn. Maar 
waar wij voor gingen (en nog steeds voor gaan) is dat 
de kinderboerderij op de bestaande plek kan blijven. 
Alleen al omdat wij dat als Gaasperdammers in de 
afgelopen 25 jaar met elkaar hebben opgebouwd, als 
het ware aandelen hierin hebben, in wat er nú staat, en 
om dat nu te laten verdampen ? Niet dus!  
 

 6 september werd Gaasperdam Groen georgani-
seerd. Er zijn die dag ongeveer twintig kijkdozen 
gemaakt, voor elk raadslid en DB-lid één, met de 
boodschap: van Brinkie-op-deze-plek áf te blijven. De 
kijkdozen staan nog steeds op de kinderboerderij en 
worden op de volgende commissievergadering 
aangeboden. DB-lid Els Verdonk was 6 sept. op  

, nog wel als eerste bezoekster. 
We zijn toen uitgebreid ingegaan op de geschiedenis 
van deze unieke plek in Gaasperdam. Het bleek echt 
nieuws voor haar, dat bij de inrichting van het 
Centraal Park de gemeente Amsterdam daar een 
gemeentelijke kinderboerderij wilde starten. Pas in het 
jaar van de opening van dit park in 1983 kregen we te 
horen dat dat niet doorging vanwege bezuinigingen, 
dat de gemeente ervan uit ging dat het particulier 
initiatief  deze rol over zou nemen. De rest van het 
verhaal hebt u in het herfst-krantje kunnen lezen. Wat 
daarin niet meer kon worden vermeld was het tweede 
bezoek van mevrouw Verdonk een paar weken later. 
En jawel, met nieuwe tekeningen van Gaasperdam. 
We kregen inzage in vier  tekeningen, en op twee 
ervan was de kinderboerderij voor een groot gedeelte 
op de huidige plek behouden. Zeg maar, het grote 
voorplein met aanliggende weiden en de graasweide 
aan de Holendrechtkant. De andere weide en 
nutstuinen stonden voor het grootste gedeelte wél vol 
met nieuwbouw getekend. In vergelijking met eerdere 
tekeningen was dat voor ons in elk geval hoopgevend. 
In juni zal de definitieve beslissingen door het 
Stadsdeel genomen worden. Een spannend half jaar 
gaan we dus tegemoet. Spannend ook, omdat  

 
 

 Blij f van ONS Br inkie af. 
Zaterdag 1 november werden we uitgenodigd 
voor een kopje koffie  bij de PvdA fractie. 
Een uitnodiging die wij  
Brinkie en ondergetekende  dachten niet af te 
kunnen slaan. Want we hadden gehoord dat 
de drie kinderboerderijen voor 30.000 euro 
zouden moeten bezuinigen. Omdat Boer Floor 
en zijn vrouw Wil de kinderboerderij 
Gliphoeve meer dan dertig jaar hebben gerund 
en eigenlijk niet op te volgen zijn, was onze 
naïeve gedachte dat die 30.000 euro daar 
bezuinigd zou worden, dat daar alleen (net als 
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